
SRPŠ – 16. září 2024 

Zápis  

1. Panem učitelem Mgr. Slabým byla předložena a odprezentována Finanční zpráva o 

hospodaření SRPŠ (viz příloha). 

Základní informace jsou: 

- Na účtu SRPŠ byla 21 tis. Kč hotovost. V bance je necelých 53 tis. Kč. Celkem zbývá pro 

školní rok 2023/2024 (bez výběru příspěvků) necelých 74 tis. Kč. Očekávaný výběr je 550 

tis. Kč.  

- Prezentace, za co bylo čerpáno, a za co se bude čerpat. V roce 2023/24 bylo vyčerpáno 539 

tis. Kč. Plán na čerpání pro školní rok 2024/25 je 479 tis. Kč. 

- Prostředky budou využity např. na školy v přírodě, medaile, projektový týden, tabla. 

- Z prostředků SRPŠ bylo v minulém školním roce zejména čerpáno na školy v přírodě a 

školní výlety, a bylo postaveno stání pro koloběžky.  

- Finanční zpráva byla schválena. 

 

2. Paní ředitelka Mgr. Škaloudová poskytla informace. 

- Škola využívá Šablony J. A. Komenského. Ty jsou využívány pedagogickou podporu dys- dětí. 

Dále jsou využívány pro inovativní výuku. 

Opatření na opravu školních hřišť – využity prostředky. 

Škola je zapojena do dotačního programu hl.m. Prahy – podpora využití umělé inteligence a 

podpora vzdělávání o umělé inteligenci a strojovém učení pro 8. a 9. ročníky. 

Na obědy pro děti ze sociálně slabších rodin – využit fond „Women for women“. 

Navýšení příspěvku na školní družinu a školní klub – stanovuje zřizovatel. Lze požádat o snížení 

nebo odpuštění – je třeba jen doložit čerpání sociální dávky od státu. 

Zakoupen interaktivní panel na zeměpis. 

Proběhlo hloubkové čištění podlah. 

U servisního střediska je zažádáno o výměnu dveří a zárubní. 

Paní ředitelka zažádala o klimatizace – pokud nebude žádosti vyhověno, pokusí se škola 

z rezervy vybavovat třídy klimatizacemi postupně. 

Ze zasedací místnosti byla vytvořena jednací místnost. 

V jídelně se bude kupovat hnětač těsta a kráječ zeleniny. 

Byla opravena střecha a hromosvody. 

Byla zkolaudována fotovoltaika. 

Školní parlament byl paní ředitelkou pochválen za prováděnou činnost. 

Škola organizuje pobytové zájezdy ve Francii, Španělsku a v Itálii je pro 7. ročníky lyžařský 

zájezd. 

ISIC karty – je možné zařídit ve škole, a následně používat i místo čipu – vyřizuje Petra 

Motejlková. 

Od letošního školního roku – pro děti z jazykové větve Cambridgeské zkoušky B1 za 

zvýhodněnou cenu. 

Informatická větev – možnost získat certifikát ECDL. 

9. ročníky – přijímací zkoušky – semináře, modelové přijímací zkoušky na jiných školách. 

Dotazníkové šetření – mapa školy – vyplnily všechny děti + přes 50% rodičů. 

Problémy: 

Vztahy v kolektivech  

– škola řeší preventivními programy a etickou výchovou 

 



Málo kroužků  

– škola rozšířila nabídku 

Dětem nechutná strava v jídelně  

– škola zavedla salátový bar, vč. müsli, jogurtu, ovoce, zeleniny 

Kuchařky jsou na děti nepříjemné  

– škola koupí stropní akustické desky, protože v jídelně je po rekonstrukci špatná 

akustika, která způsobuje, že kuchařky neslyší číslo stravy a na děti občas musí zakřičet. 

 

Stav toalet ve škole – jsou krátce po úklidu od dětí špinavé, pokreslené, děti dělají nepořádek. 

Kamery instalovat nelze, návrh řešení škola uvítá. 

 

Zapsala Ing. Lenka Vašáková, Ph.D. 


